
Zápis z porady vedení konané dne 11. 7. 2016 

Přítomni: Rebok, Malinka, Dostál, Šrubařová, Regner, Kohoutková, Novotná Buršíková, 

Vičar 

Omluveni: Bartošek, Matyska, Křenek 

1. Podzimní výjezdní zasedání  

 Výjezdní zasedání vedení ÚVT se uskuteční ve dnech 24.–25. 10. ve Křtinách. 

 

2. Kontrola úkolů 

 Změny statutu univerzity zašle tajemnice kolegiu do 25. 7.  

 Na univerzitní poště by měl s Rudou spolupracovat Radim Peša. Zatím není jasné 

zadání, nejprve proběhne schůzka s Regnerem a Procházkou. Další zprávy podá 

Malinka za 14 dní.  

 

3. Různé 

 V úterý navštíví ÚVT nový personální ředitel MU Mgr. Petr Pokorný.  

 Malinka informoval, že byla ukončena vývojová fáze SafeQ. Nyní se dořešují jen 

drobnosti, jako kupř. uživatelské návody. První migrace proběhnou na právnické 

fakultě, během prázdnin budou přemigrovány další fakulty. Do začátku semestru musí 

být migrace dokončeny včetně zaškolení odpovědných osob. Bankovníky budou 

převedeny později, informace o tom budou rozeslány s dostatečným předstihem. 

Malinka poděkoval všem zúčastněným týmům.   

 Kohoutková poděkovala všem, kteří se podíleli na vypracování nabídky do soutěže na 

infosystémy pro MŠMT. Ve výběrovém řízení jsme zvítězili, smlouva je nyní 

uzavřena na dva roky.  

 Proběhla schůzka Kohoutkové a Kozla s RNDr. Karlem Charvátem na téma 

mezinárodních GIS projektů. V současnosti nejsou žádné projekty s GIS tematikou 

k dispozici, hledání budou pokračovat na komunikačních fórech.  

 V souladu s koncepcí Smart City Brno má Magistrát města Brna zájem o mapové 

podklady vedení optických kabelů MU. Tyto podklady mají sloužit pro strategická 

rozhodnutí nepokládat další kabely v místech, kde lze využít stávajících připojení, 

kupř. formou pronájmu vláken. Dlouhodobým cílem je zjednodušit stavební a územní 

řízení.  

 Rohleder zpracovává možnosti technického řešení obnovy MeDiMeD. Do podoby 

výsledného výběrového řízení na jednotlivé prvky dokončí zadání ve spolupráci 

s Pištěkem.  

 Proběhla kontrola stavu veřejných zakázek, hotové ještě nejsou síťařské zakázky. Pro 

příští rok je třeba mít velmi brzy hotov základ, poté ho pouze zpřesňovat.  

 IS ohlašuje změnu přihlašovací stránky do ISu. S ohledem na plánované společné 

přihlašovací rozhraní s INETem zjistí M. Procházka podrobnosti, podá informace za 

14 dní. 

 



 

4. Informace z projektové podpory 

 TC AV ČR pořádá dne 1. 9. 2016 v Praze národní informační den o grantech Evropské 

výzkumné rady (ERC), více informací a přihláška zde: 

http://www.tc.cz/cs/akce/narodni-informacni-den-o-grantech-erc. Dále je připraven 

workshop pro žadatele v aktuální výzvě, bližší informace zde: 

http://www.tc.cz/cs/akce/jak-na-horizont-2020-workshop-pro-zadatele-o-erc-starting.  

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Otto Dostál 

Zástupce ředitele pro vědu a 

výzkum  
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